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دبیرجشنوارهتجسمی:
در»تجسمیفجر«كیفیتفدانمیشود

دبیر جشنواره تجسمی فجر گفت: در دوره سوم قرار بود 
»تجسمی فجر« شبیه رویدادهایی همچون جشنواره فیلم 
فجر، محلی برای حضور حرفه ای ها شود؛ این موضوع هم 
تا حدودی اتفاق افتاد. قطعا در دوره شانزدهم هم با وقت 
کم نمی توان تغییرات بنیادی اعمال کرد اما بر اساس نظر 
شورای سیاست گذاری و شورای دبیران، تلاش خواهیم 
کرد مس��یر جش��نواره، فضایی برای حضور حرفه ای ها 
ی��ا کارهای جدی تر در زیرش��اخه های متعدد هنرهای 
تجس��می باش��د، ضمن آنکه در دوره شانزدهم علاوه بر 
ارائه بخش های نمایشگاهی مرتبط با هنرهای تجسمی به 
سایر مواردی که به جریان هنرهای تجسمی کمک می کند 
و س��بب رونق و ترویج آن می شود هم پرداخته ایم. امیر 
عبدالحسینی افزود: از سوی دیگر آیین نامه باید نقشه راه، 
راهبرد و اهداف را مش��خص کند و در حوزه نگرش های 
اجرایی، دست دبیران کل باز باشد تا مانعی برای خلاقیت 
و نوآوری نباشد. خلاقیت و نوآوری همان اصل مهمی است 
که در ادوار مختلف جشنواره به عنوان رویکرد مطرح شده 
و اساسا مهم ترین عامل در پدید آمدن و ارائه آثار هنرهای 
تجس��می همین خلاقیت و نوآوری است. شانزدهمین 
جشنواره هنرهای تجسمی فجر با رویکرد هنر نوآور، خلاق، 
وحدت بخش و امیدآفرین به دبیری امیر عبدالحسینی 
بهمن امسال در موزه هنرهای معاصر تهران، مراکز معتبر 
نمایشگاهی تهران و سایر استان ها برگزار می شود. دبیر 

هنری این رویداد نیز مسعود زنده روح کرمانی است.

»عبورازفولاد«
آمادهپخششد

فیلم مس��تند »عب��ور از فولاد« برای نخس��تین بار 
سرگذشت قزاق های س��اکن ایران در استان گلستان را 
به تصویر می کشد. امیرهوشنگ دانایی، کارگردان فیلم 
مستند »عبور از فولاد« که ۲۰ سال است ساکن جمهوری 
قزاقس��تان اس��ت و به عنوان خبرن��گار خبرگزاری های 
صداوسیما و ایران پرس فعالیت دارد، درباره مستند خود 
گف��ت: موضوع کوچ اجباری قزاق ه��ا یکی از مهم ترین 
اتفاقات مردم قزاقستان در زمان اتحاد جماهیر شوروی 
اس��ت که تاکنون به آن پرداخته نشده است. وی اضافه 
کرد: قوم قزاق قدیمی ترین طایفه عشایری جهان است 
که با گذشت زمان و دگرگونی زندگی و زیست، همچنان 
سنت های عشیره ای خود را حفظ کرده اند.کارگردان فیلم 
مستند »عبور از فولاد« تصریح کرد: در سال های ۱۹۲۷ تا 
۱۹۳۰ میلادی در زمان اتحاد جماهیر شوروی و حاکمیت 
ژوزف استالین قحطی ساختگی سرزمین قزاقستان را فرا 
گرفت، این قحطی ساختگی که ۱۰ سال بعد از انقلاب 
سرخ اکتبر در جهت تثبیت نظام کمونیستی و از بین بردن 
مخالفان حکومت شکل گرفت، در قزاقستان آن زمان که 
تحت سلطه اتحاد جماهیر شوروی بود، باعث نافرمانی، 
اعتراضات و شورش هایی از سوی مردم قزاقستان شد که 
برخی از آن مردم ناچار ش��دند با کوچ اجباری سرزمین 

خود را ترک کنند و به کشورهای دیگر مهاجرت کنند.

مهمترینفیلمسازآفریقا
در»سینماحقیقت«

مهم ترین فیلمساز آفریقا در جشنواره »سینماحقیقت« 
تهران حضور می یابد. سلیمان سیسه سال ۱۹4۰ در باماکو 
)مالی( به دنیا آمد، تحصیلات متوسطه خود را در داکار به 
پایان رساند و سپس برای تحصیل در دانشگاه VGIK به 
مسکو رفت. سیسه را بزرگ ترین فیلمساز زنده آفریقا می نامند. 
پس از بازگش��ت از مسکو، سیسه عکاس خبری شد. سال 
۱۹۷5، »دن موسو« )دختر جوان(، نخستین فیلم داستانی 
بلند مالی را فیلمبرداری کرد که بلافاصله توسط دولت، توقیف 
شد. سیسه بنیانگذار و رئیس اتحادیه سازندگان و کارآفرینان 
فیلم و سمعی و بصری آفریقای غربی است. وی در توسعه 
صنعت سینمای آفریقا موثر بوده و از چهره های شاخص این 
سینماست. سلیمان سیسه در جشنواره »سینماحقیقت« 
در نشس��تی ویژه درباره س��ینمای آفریقا صحبت خواهد 
کرد. هفدهمین جش��نواره بین المللی فیلم مس��تند ایران 
»سینماحقیقت« به دبیری محمد حمیدی مقدم از ۲۷ آذر 

تا ۲ دی ۱4۰۲ در پردیس چارسو برگزار می شود.

میلادكیمرام
درنقششهیدشیرودی

یکی از فیلم های دفاع مقدس��ی در حال تولید سینما 
»آس��مان غرب« درباره ش��هید  علی اکبر شیرودی است 
ک��ه دومین تجرب��ه کارگردانی محمد عس��گری پس از 
»اتاقک گلی« نیز محسوب می شود. این فیلم در کرمانشاه 
فیلمبرداری می شود و به تهیه کنندگی حبیب والی نژاد در 
حال ساخت است. »آسمان غرب« که احتمالا نامی موقت 
برای این فیلم است، محصولی از سازمان سینمایی سوره 
و بنیاد سینمایی فارابی است. چندی پیش مدیران بنیاد 
سینمایی فارابی از پشت صحنه این پروژه بازدید کردند. 
مس��عود احمدیان، معاون فرهنگی این بنیاد درباره این 
فیلم گفت: »سینمای ایران امروز بیش از هر زمان دیگری 
به بازنمایی شخصیت تراز قهرمان برای پیوند بین نسلی 
و الهام بخش��ی جوانان از قهرمانان ملی نیاز دارد«. وی در 
توضیح ویژگی های فنی و محتوایی »آسمان غرب« گفت: 
»ش��هید شیرودی شخصیت جامعی از یک قهرمان ملی 
و باغیرت ایرانی دارد که رفتار سلحش��ورانه، ش��جاعت و 
استحکام در تصمیم گیری همراه با لطافت شخصیت انسانی 
ایشان، امکان نگارش فیلمنامه ای دراماتیک و تولید فیلمی 
با پروداکش��ن بزرگ را فراهم کرد«. به گفته وی »علاوه 
بر تولیدات جاری، سفارش نگارش فیلمنامه های جدید 
با محوریت مفاخر و قهرمانان ملی در دس��تور کار بنیاد 

سینمایی فارابی است«.

اخبار

محس��ن برمهانی، معاون س��یما در حاشیه مراسم یادبود 
پروانه معصومی با اش��اره به مذاکرات برای بازگشت چهره ها 
و مجموعه های نمایش��ی مط��رح به تلویزیون ب��ر کلیدواژه 
سرمایه های سیما و استفاده از برند های تلویزیونی صداوسیما 
تاکید کرد؛ حرف های سنجیده و درستی که دانستن چرایی 
صحت آن نیاز به ذکر چند تعریف و یک بررسی جزیی دارد.

صداوس��یما سال هاس��ت با ظرفیتی مبتنی بر آموزه های 
انقلاب اس��لامی، تلاش کرده محتوایی خاص و متناس��ب با 
فرهن��گ ایرانی - اس��لامی تولید کن��د؛ محتوایی که از یک 
س��و دارای مفاهیم اخلاقی متناسب با فرهنگ جامعه ایرانی 
- اس��لامی  بوده و دارای بار دراماتیک غنی باش��د و از سوی 
دیگر موارد تخصصی و فنی مانند اصول شخصیت پردازی در 
جهت مانا کردن شخصیت ها در ذهن مخاطب، فضاسازی ها و 
خط قصه و آموزه های انتقال یافته در  آنها رعایت شده باشد. 
ماحصل این تلاش ها خلق برندهایی بوده که توانسته اند سال ها 

در ذهن و خاطره مردم باقی بمانند.
اصولا در تعاریف مرتبط با برند و برندس��ازی ۲ اصل مهم 
وج��ود دارد؛ اول اینکه ظرف ح��اوی برندها باید به قاعده ای 
ارزشمند باشد که تمام برندها از حضور در آن بستر و ظرف 
حس ارزشمند شدن پیدا کنند. دوم اینکه برندها نیز باید به 
اندازه ای مهم و شناخته شده باشند که حضورشان در آن بستر 
هم باعث بالا رفتن میزان ارزش آن برندها ش��ود و هم بستر 
برن��د با حضور آن برند، جایگاه مطمئن تری بیاید و به نوعی 

مرجعیت بیشتری برای برندها پیدا کند.
برای روش��ن تر شدن این بحث،  تاک ش��وی معروف اپرا 
وینف��ری را به عنوان یک »بس��تر برند« در نظر بگیرید. این 
برنامه از ابتدا توانس��ته بود ظرفیت خود را به گونه ای بسازد 
که به یک ابربرند در میان تاک شوهای تلویزیونی تبدیل شود. 
این برنامه با توجه به اصلی که در ابتدای این مطلب ذکر 
شد به شدت مقید به ۲ خروجی مهم بود. وینفری اعتقاد داشت 
اولا تمام میهمانان برنامه باید به خودی خود یک چهره یا برند 
باشند که امتیازهای اولیه و حداقلی یک چهره را داشته باشند. 
پس هر چهره ای که از استانداردهای تعریف شده پایین تر بود 

امکان حضور در برنامه را نداشت.
اصل دوم این بود که پس از انتخاب چهره میهمان؛ اگر بعد 
از آمدن او و ضبط و پخش برنامه، قد او )یعنی میزان اعتبار 
اجتماعی و هنری و اقتصادی و...( حتی یک سانت بالاتر نرفته 
باشد این به معنی شکست تاک شوی او بود. یعنی قد میهمان 
برنامه بعد از حضور در تاک شوی او باید دست کم یک  سانت 

یا حتی یک میلیمتر بلندتر می شد.
این مثال کوچک را زدم تا به صداوسیما که ابعادی بسیار 
بزرگ ت��ر و والاتر دارد و حرف های محس��ن برمهانی، معاون 

سیما برسیم. 
صداوس��یما اینجا حک��م همان تاک ش��و را دارد که اولا 
هر برنامه ای را راه نمی دهد. برنامه هایی می توانند در بس��تر 
صداوسیما حضور یابند که به خودی خود برندی باشند دارای 
حداقل اس��تانداردهای لازم فن��ی و هنری؛ برنامه هایی مثل 
»پایتخت«، »نون خ« و ...که در بستر صداوسیما توانسته باشند 
هر بار جمع زیادی از مخاطبان را با خود همراه کنند و نشان 

دهند توانایی جذب مخاطب را در هر دوره و برهه ای دارند.
از س��وی دیگر در این میان صداوس��یما باید به قاعده ای 

هوشمندانه رفتار کند که برنامه های مختلف پس از برند شدن 
برای حضور مجدد در بستر صداوسیما همچنان مشتاق باشند 
و احساس کنند حضورشان در این بستر به جایگاه و اعتبار آنها 

شأنی ویژه و بالاتر می بخشد.
طبیعی است اگر صداوسیما نتواند شأن و جایگاه مرجعیت 
خ��ود را حف��ظ کند، آن وقت برندها احس��اس خواهند کرد 
حضورشان در صداوسیما نه تنها قدشان را بلند نمی کند، بلکه 

حتی ممکن است باعث شود کوتاه تر به نظر برسند.
در این شرایط طبیعی است که برندها، سریال ها، برنامه ها 
و چهره ها برای حضور در این بس��تر ش��رایطی خاص و ویژه 
 طلب می کنند، چون اعتقاد دارند شرایط به سود آنها نیست و 
بستر حضور به آنها کمکی نمی کند و حتی شاید آنها به بستر 

صداوسیما اعتبار دهند.
حالا با برش��مردن بس��یار کوتاه و مختص��ر این قواعد به 
حرف های محس��ن برمهانی، معاون سیما برگردیم. برمهانی 
گفته اس��ت: »ما برندهایی داریم ک��ه در تلویزیون مخاطب 
کسب کرده اند و جزو سرمایه های سازمان صداوسیما محسوب 
می شوند. تمام این برندها که موفقیت کسب کرده اند، سرمایه 
هس��تند و صداوسیما از هیچ برندی صرف نظر نمی کند و در 

حال مذاکره با همه آنها هم هست«.
وی درباره برندهای سریالی یادآور شد: برخی از این برندها 
مثل »نون خ« در حال تولید هس��تند و برخی هفته دیگر یا 

ماه های دیگر تولید می شوند.
برمهانی درباره طرح سینمایی آثاری مثل »پایتخت« که 
چند روز است مطرح می شود، بیان کرد: این برندها، برندهای 
س��ازمان هس��تند و طرح آنها در حال بررسی است. نه فقط 
»پایتخت« که بقیه کارها هم نسخه سینمایی و سریال آنها در 
حال بررسی است و فکر می کنیم چطور آنها را از پرده سینما 

یا قاب تلویزیون به دید مخاطب برسانیم.
همه این حرف های برمهان��ی یعنی او رویکردی مبتنی 
ب��ر عقلانیت را در پیش گرفته و بنا دارد با تکیه بر اصول و 
قواعد علمی و دوری از هیجانی و شعاری کردن فضا ،تلاش 
دارد از سوخت شدن دارایی های صداوسیما که سال ها برای 
ساخت آن تلاش ش��ده جلوگیری کند؛ دارایی هایی که به 
سختی و ذره ذره جمع شده و اعتباری برای خود و گروه شان، 
همچنین برای بستر پخش خود یعنی صداوسیما ساخته اند. 
صدالبته در این ش��رایط هدر دادن این سرمایه ها، برندها و 
داشته ها ساده ترین کار است در شرایطی که چندین پلتفرم 
و بستر متفاوت تلاش می کنند با استفاده از پول و سرمایه 
بیشتر، با برندهایی که با خون دل خوردن صداوسیما ساخته 
ش��ده برای خود اعتبار و وجاهتی بالاتر از بستر صداوسیما 
کسب کنند و با این اعتبار بتوانند از پلتفرم ها به ثروت مالی 

زیادی دست یابند.
حالا به نظر می رسد برمهانی این را بخوبی دریافته که در 

این شرایط  همه چیز تابع یک دودو تا چهارتای ساده است:
1-صداوسیما پول زیادی در این سال ها خرج کرده و برندهایی 
س��اخته اس��ت؛ برندهایی که یا مثل »پایتخت« و »نون خ« 
مجموعه های داستانی هستند، یا برنامه هایی غیرداستانی مثل 
محفل و ... یا حتی چهره هایی مثل فرزاد حسنی، محمدرضا 

شهبازی رشیدپور و... .
2-حضور ای��ن برندها در هر پلتفرمی می تواند باعث جذب 
مخاطب شود، یعنی مقدار زیادی سرمایه به سادگی به سمت 

آن پلتفرم روانه می کند.
3-درآمدهای چند هزار میلیاردی پلتفرم ها در سال های اخیر 
نشان می دهد که این عدد و رقم ها اعداد قابل توجهی هستند.
4-طبیعی است درآمد چند هزار میلیاردی آنقدر وسوسه کننده 
اس��ت فلان پلتفرم از هر راهی برای نرفتن  برندها به سمت 

صداوسیما استفاده کند.
و حالا این وظیفه صداوسیماست که باید با هوشمندی و 
قاطعانه ۲ اصل��ی را که در ابتدای این مبحث گفتیم رعایت 
کند: اول آنکه هر برنامه و مجموعه و شخصی که بخواهد وارد 
بس��تر اصلی برنامه های کشور )صداوسیما( شود باید حداقل 

استانداردهای لازم را داشته باشد.
دوم آنکه جایگاه صداوسیما همیشه بالاتر از تمام بسترها 
باشد و اجازه ندهد برندهای ساخته شده در این بستر بزرگ 
به سادگی از دست بروند و در سبد سایر بسترها قرار گیرند.

صداوسیماومواجههبایکمعادلهنهچندانپیچیده

برندهابهخانهبرمیگردند

روز گذشته نشست وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با عوامل 
و دست اندرکاران برنامه تلویزیونی »محفل« با حضور علیرضا 
معاف معاون قرآن و عترت وزارت ارشاد، سیدمحمدحسین 
هاشمی گلپایگانی تهیه کننده برنامه »محفل« و سیدمرتضی 
احمدزاده مدیر گروه معارف شبکه ۳ سیما در وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی برگزار شد.
»محفل« به عنوان بزرگ ترین برنامه قرآنی تلویزیون از 
ابتدا تا انتهای ماه مبارک رمضان سال گذشته با حضور قاریان، 
حافظان و اس��تعدادهای برتر قرآنی ایران و جهان با اجرای 

رسالت بوذری از شبکه ۳ سیما پخش شد.
حام��د ش��اکرنژاد، احمد ابوالقاس��می، حجت الاس��لام 
والمسلمین غلامرضا قاس��میان، رضوان درویش از سوریه 
و حس��نین حل��و از عراق، کارشناس��ان و میزبانان ایرانی و 
بین الملل��ی برنامه »محفل« بودند که هر روز پیش از افطار 

میهمان خانه مخاطبان می شد.
»محف��ل« که با رویکرد جدید با هدف آش��نایی و انس 
بیش��تر جامعه با قرآن کریم ساخته و با استقبال خوبی در 

فضای عموم��ی و میان مردم 
در کشور های مختلف اسلامی 
مواجه شده، توانسته علاوه بر 
آث��ار مثبت اجتماعی و ایجاد 
موج جدی اهتم��ام به قرآن 
در جامعه، استقبال عمومی از 
موسسات و مراکز قرآنی را نیز 
افزایش دهد. به گفته عوامل 
س��ازنده این برنام��ه، پویش 

محفلی ها از ماه رجب آغاز می شود تا نوجوانان و کودکان را 
با این برنامه تلویزیونی آشنا کند. از دیگر نکات مطرح شده 
درباره »محفل« این بود که باید ظرفیتی ایجاد کند که در 
حوزه قرآن هم بتوانیم س��لبریتی هایی را به جامعه معرفی 
کنیم. محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در این نشس��ت ضمن اشاره به جنایات رژیم صهیونیستی 
که این روزها در غزه در حال وقوع اس��ت، گفت: مردم غزه 
جلوی چش��م همه ناظران ش��ریک جرم در حال سلاخی 

ش��دن و نسل کشی هستند. 
اینجا جای سکوت نیست. یا 
با این مظلومان عالم هستیم 
یا در کن��ار ظالمان جنایتکار 
خون آشام و شق سومی برای 

این کار نیست.
اس��ماعیلی ادام��ه داد: ما 
این دول��ت را دول��ت قرآنی 
می دانی��م و باید فعالیت های 
قرآنی را سرلوحه همه فعالیت های خود قرار دهیم. به همکاران 
خودمان در حوزه های مختلف سینما، تئاتر، موسیقی و سرود، 
هنرهای تجس��می، حوزه کت��اب و همه همکاران هنرمند 
خ��ود ابلاغ کردیم موضوع فعالیت های قرآنی در صدر همه 
کارهاس��ت. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به برنامه 
محفل گفت: در کمیسیون ترویج و تبلیغ معارف قرآنی، برنامه 
»محفل« را مصداق یکی از موفق ترین اقدامات در ترویج قرآن 
کریم تلقی می کنند. حوزه قرآن و عترت نقطه ثقل وحدت 

در جهان اسلام است. سیدمحمدحسین هاشمی گلپایگانی، 
تهیه کننده برنامه »محفل« نیز در این نشست بر لزوم توجه 
همه اقشار به قرآن کریم از خلال برنامه هایی نظیر »محفل« 
تأکید کرد. تهیه کننده »محفل« معتقد است این برنامه برای 
تمام اقشاری ساخته شده است که با تنوع فکری در جامعه 
حضور دارند و همگی می توانند مخاطب شبکه ۳ سیما به 
عنوان شبکه ای برای عموم مردم باشند. وی با اشاره به تولید 
فصل دوم این برنامه گفت: در فصل دوم حضور بین المللی 
میهمانان افزایش خواهد یافت و در تلاش��یم یکی از قاریان 
سرشناس مصری را به فصل جدید این برنامه اضافه کنیم 
تا ترکیب هیات داوران تکمیل شود. ویژه برنامه تلویزیونی 
»محفل« که با حضور 5 میزبان بین المللی و ۱5۰ میهمان از 
سراسر جهان در ماه مبارک رمضان روی آنتن تلویزیون رفته 
بود، توانست میزان قابل توجهی از علاقه مندان قرآن کریم در 
سطح کشور و جهان اسلام را با خود همراه کند. پس از پایان 
فصل نخست این برنامه، فرآیند تولید فصل دوم این مجموعه 

در گروه معارف شبکه ۳ سیما آغاز شد.

تمجیدوزیرارشادازیکبرنامهتلویزیونیدرترویجقرآنكریم

»محفل«ادامهخواهدداشت

هفدهمین دوره جوایز فیلم کوتاه 
مستقل در لهستان با اعطای جایزه 
بهترین فیلمبرداری به فیلم ایرانی 

به خود پایان داد.
فیلم  هفدهمی��ن دوره جوای��ز 
مستقل کوتاه »Grand Off« در 
ورشو به کار خود پایان داد و جایزه 

بهترین اثر داستانی کوتاه به فیلم »همه چیز خوب« از 
کشور میزبان رسید و »ماکس پوگلیسی« برای ساخت 
فیل��م »کلید کروما« از انگلس��تان برنده جایزه بهترین 

کارگردانی شد. 
مس��تند »پ��ل اتریش��ی« س��اخته احم��د آزاد و 
تهیه کنندگ��ی راحیل ایلکا هم موفق به کس��ب جایزه 
بهترین فیلمبرداری از این رویداد سینمایی شد. مدیریت 
فیلمبرداری این مس��تند کوت��اه را رضا حیدری پناه بر 

عهده داشته است.
»پل اتریشی« روایتی از تأثیرات پل تاریخی ورسک 
در قلب سازه های رو زمینی و زیرزمینی در حمل و نقل 

کل دنیا )تونل های اتریشی یا طاق 
تخم مرغ��ی( اس��ت و همچنین به 
تأثیر عجیب این معماری می پردازد 
و در عین حال روایتگر افس��انه ها و 
حکایت هایی از خاطرات نزدیک به 
یک قرن از تاریخ پل ورس��ک است 
که ریش��ه در فرهنگ، موسیقی و 

ادبیات مازندران دارد.
امسال فیلم »ژوئی سانس« ساخته صادق اسحاقی در 
بخش بهترین کارگردانی، »گنجه« ساخته داوود رحمانی 
و رضا عربش��اهی در بخش بهترین بازیگر مرد )کسری 
لطفی(، »اوما« به کارگردانی مهدی کوش��کی در بخش 
بهترین اثر داستانی و »کمک« ساخته مهدی حسین نژاد 
هم در بخش بهترین انیمیشن این رویداد سینمایی نامزد 

کسب جایزه بودند. 
هفدهمین دوره جوایز فیلم کوتاه مس��تقل از تاریخ 
۲۷ نوامبر تا 4 دسامبر )۶ تا ۱۳ آذر( در ورشو، پایتخت 

لهستان برگزار شد.

پایانجوایزفیلمكوتاهمستقلبایکجایزهبرایایران

جولانانیمیشنهایایرانیدرلهستان
۲ روز بعد از انتشار خبری در 
رابطه با تکذیب س��اخت نسخه 
»پایتخت«  س��ریال  س��ینمایی 
رئیس مرکز س��یمافیلم این خبر 
را تایی��د و از ادام��ه مذاک��رات 
برای تصوی��ب یکی از طرح های 
پیشنهادی این سریال خبر داد.

به گزارش فارس، س��اخت سریال های پرمخاطب 
همیش��ه برای مخاطبان تلویزی��ون و البته مدیران 
س��یما اتفاقی مهم بوده و خواهد ب��ود تا جایی که 
قطعا س��اخت یک س��ریال خیابان خلوت کن برای 

تمام اهالی سریال ساز هدفی مهم است.
ساخت سری جدید سریال »پایتخت« هم از این 
قاعده مستثنا نبوده و عده زیادی پیگیر آن هستند، 
البته گروهی به دنبال س��اخت آن و گروهی مخالف 

ساخت سری جدید این سریال هستند.
یکی از ش��ایعات مهم مطرح ش��ده پیرامون این 
س��ریال در روزهای اخیر، س��اخت نسخه سینمایی 

»پایتخت« اس��ت؛ شایعه ای که 
توس��ط یکی از رس��انه ها مطرح 
ش��د و خبرگزاری ف��ارس همان 
روز ب��ه نقل از یک��ی از مدیران 
ارش��د س��یمافیلم آن را تکذیب 
کرد.  حالا رئیس مرکز سیمافیلم 
خبرگ��زاری  ب��ا  مصاحب��ه  در 
ایرن��ا این خبر را تایی��د و بیان ک��رد: »درباره این 
س��ریال 5-4 ط��رح آمده که یک��ی از آنها پذیرفته 
ش��ده اس��ت. در ح��ال حاض��ر روی طرح��ی ک��ه 
 م��ورد پذیرش دو طرف اس��ت در ح��ال گفت وگو 

هستیم«.
مهدی نقویان در ادامه به فضای کاذب رس��انه ای 
به وجود آمده پیرامون این سریال اشاره کرد و گفت: 
»حساس��یت ها روی این اثر باعث می ش��ود فضای 
خبری کاذبی ایجاد ش��ود. اگر س��اخت این سریال 
قطعی شود، برای ما اتفاق خوبی است و حتما خبرش 

را اعلام می کنیم«.

ادامهمذاكراتبرایبهنتیجهرسیدنطرحهایپیشنهادی

نسخهسینمایی»پایتخت«رسماًتکذیبشد


